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Ruds Vedby Skole 
Skolegade 19 

DK-4291 Ruds-Vedby 

Skolebestyrelsen 
 

Ruds Vedby  
 

 
  

Dagsorden 27.september 2023 18.00-20.30 
Fraværende:  Pia 
Ordstyrer: Jonas 
Kage: Skolen 
Referent: Kristina 
 
Punkt:  Meddelelser.  
Ansvarlig: Jonas 

Formål/bilag: Personale 
Tværfagligt samarbejde 
Økonomi 
Landsbyordning 
Video 
 

Forslag:  

Sagsfremstilling:  
 

Beslutning: Vores nye lærer trak sig fra stillingen i sidste øjeblik.  Vi slår stillingen op igen.  
Ny medarbejder (socialrådgiver) Christina er ansat pr. 1/10. Hun skal hjælpe os 
bla.  i forhold til tidlig indsats.  
Kommunen har behandlet ”Landsbyordning”. Det kommer til senere behandling. 
Skolen er nu på Facebook. Vi lægger opslag op hver. 2. – 3. dag. 
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Ruds Vedby Skole 
Skolegade 19 

DK-4291 Ruds-Vedby 

Punkt:   Mentalisering  
Ansvarlig: Kristina 

Formål/bilag:   

Forslag:  

Sagsfremstilling Kort introduktion til Børn Families kompetenceløft SPM 

Beslutning: Vi er i gang med kompetenceløftet og vil bla. få bla. supervision fra 
PPR 
 

 

Punkt:   Skolegårdsfesten 
Ansvarlig: Kristina 

Formål/bilag:  

Forslag:  

Sagsfremstilling  

Beslutning: Personalet har evalueret skolegårdsfesten. På bestyrelsesmødet 
evaluerede bestyrelsen. (Bestyrelsen foreslår bla at festen skal være 
helt færdigplanlagt, inden alle går til sommerferie + Elever, der 
sælger klippekort, skal have farvestrålende t-shits på, så eleverne er 
lette at kende) 
Eleverne evaluerer skolegårdsfesten på elevrådsmødet d. 2/10. 
Herefter samles allede gode ide´er. 
 

 

Punkt:  Fra Eleverne 
Ansvarlig: Elevrådet 

 
Formål/bilag: Spørgsmål fra bestyrelsen 

Forslag:  

Sagsfremstilling: Nyt fra elevrådet 

Beslutning: Cassandra og Damian fortalte om elevrådsarbejdet. De ældste planlægger en 
Galla- fest. Bestyrelsen vil gerne hjælpe til, hvis der bliver behov for det.  
Bestyrelsen er interesserede i at elevrådet undersøger, hvilke fritidstilbud, der 
mangler i Ruds Vedby. De vil gerne hjælpe til med at flere børn og unge har 
noget fornuftigt at lave efter skoletid. 
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Ruds Vedby Skole 
Skolegade 19 

DK-4291 Ruds-Vedby 

Punkt:   Forældremøder 
Ansvarlig:  

Formål/bilag:  

Forslag:  

Sagsfremstilling Tilbagemelding fra forældremøderne 

Beslutning: De fleste forældremøder er nu afholdt. Ledelsen har deltaget på 
næsten alle. Drøftelse af lameller. Pt. skal lamellerne være ENTEN 
åbne ELLER lukkede. Dette gør det vanskeligt at justere dem efter 
vejret. 
 

 
 

Punkt:   Kost politik 
Ansvarlig:  

Formål/bilag:  

Forslag:  

Sagsfremstilling Flere forældre ønsker at vi drøfter kost/sukker politik på skole. 
Mental sundhed handler også om fysisk sundhed, så vi drøfter 
behovet for et princip om kost og sukker. 

Beslutning: Vi fastholder det princip, vi allerede har, for at begrænse søde sager 
i skole- og SFO. 
Hvis der er behov for en form for belønning, må dette ikke være slik. 
Personalet skal ikke tjekke elevernes tasker, når de har været i 
Brugsen ej heller kigge i madkasser. Hvis der er bekymring for en 
elevs kost, skal der- som altid, rettes henvendelse til hjemmet. 
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Ruds Vedby Skole 
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Punkt:   Dialogmøde med Venstre 
Ansvarlig:  

Formål/bilag:  

Forslag:  

Sagsfremstilling Tilbagemelding 

Beslutning: Partiet venstre har haft afholdt dialogmøde. Her blev der bla drøftet 
sam-lokation og foreningsliv. 
 
 

 
 
 

Punkt:   Dialogmøde 
Ansvarlig: Jonas 

Formål/bilag:  

Forslag:  

Sagsfremstilling  
Tilbagemelding fra sidste dialogmøde om tidlig indsats samt 
nedenstående. 
Kære skoleledere 
 
Vil I tage denne mail med til jeres kommende skolebestyrelsesmøder? 
 
Ved dialogmødet mellem BUU og område- og skolebestyrelserne tirsdag 
den 12. september opfordrede en politiker til, at vi prøver at tilrettelægge 
dialogmøderne på anden vis.  
Fagcentret skal træde mere i baggrunden, så en eller flere af bestyrelserne 
– evt. sammen med nogle politikere – kan arrangere det næste dialogmøde. 
Fagcentret skal fortsat nok hjælpe med det praktiske.  
 
Der er planlagt med to dialogmøder i det første halve år af 2024, hvor 
områdebestyrelser og skolebestyrelser mødes med BUU hver for sig. 
 
Tirsdag den 14. maj 2024 kl. 17-20 er reserveret til et dialogmøde mellem 
BUU og skolebestyrelserne, så med denne mail vil vi gerne sende opgaven 
ud til skolebestyrelserne.  
 
Vil I drøfte mulighederne med bestyrelserne og efterfølgende – senest 
fredag d. 17. december - give fagcenteret (Tina) en tilbagemelding om, 
hvorvidt det er muligt? 
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Ruds Vedby Skole 
Skolegade 19 

DK-4291 Ruds-Vedby 

 
Beslutning: Bestyrelsen vil gerne samarbejde om arrangementet. 

 
 
 

Punkt:   Evt. Kan bestyrelsesmøderne starte tidligere? 
Ansvarlig:  

Evt. Morgenmadsordning 
Formål/bilag:   

Forslag:  

Sagsfremstilling Ny mødetid? 

Beslutning: Fremadrettet vil der være bestyrelsesmøder kl. 17 – 19.30 
Skolen arbejder på en plan om morgenmadsordning for alle 
interesserede elever. Det vil foregå i 10-pausen i kælderen og den vil i 
begyndelsen bestå af havregryn og cornflakes, da dette ikke skal 
tilberedes. Drøftelse af, hvordan det kan struktureres, så der er 
mindst mulig støj. Der skal være 4-5 voksne tilstede, så det kan 
foregå hurtigt, effektivt og hyggeligt. 
 

 
Med venlig hilsen 
p.v.a. Anne Amstrup, formand 
 
Jonas, sekretær 


